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 چرا تعلل در صدور حکم 
شهردار منتخب نسیم شهر ؟

بی بی زهرا لعل موســوی –   حجت الاسلام 
حســینی در خطبه های نماز جمعه هفته گذشته 
گفت؛اگر استعلام های گزینه منتخب شورای شهر 

مانعی ندارد چرا وزارت کشور تعلل می کند؟ 
علی رغم این که مقام معظم رهبری به نمایندگان 
مجلس هشــدار دادند و فرمودند ورود نمایندگان 
مجلس به کار اجرایــی و انتصابات خطر دارد اما 
دخالت های تیم حجت الاســلام حســن نوروزی 
نماینده مجلس شورای اسلامی آنچنان محسوس 
در رونــد صدور حکــم علیرضا قربانی شــهردار 
منتخب نســیم شــهر اختلال ایجاد کرده اســت 
که به رغم صدور اســتعلام مثبت مراجع قانونی و 
ذیصلاح در زمینه احراز صلاحیت شهرداران؛بیش 
از یک هفته اســت که در کارتابل آقای وزیر خاک 
می خورد که دیگر صدای امام جمعه بخش بوستان 

را هم درآورد . 
حجت الاسلام حســینی در خطبه های خود با 
بیــان اینکه مردم از وضعیــت بلاتکلیف مدیریت 
شهری گلایه مند هستند و باید فورا به این مساله 
رســیدگی شــود گفت؛ اگر اســتعلام های گزینه 
منتخب شورای شهر مانعی ندارد جرا وزارت کشور 

تعلل می کند؟ 
اداره سرپرســتی شهرداری نسیم شهر که باعث 
بــروز ناهماهنگی و تخلفــات انبوهی در لایه های 
مختلف شده است که شاید بسیاری چندان هم از 
اوضاع کنونی ناراضی نباشند اما آنچه روشن است 
نگاه های سیاســی و جناحی یک گروه خاص باعث 
شده است که این مجموعه خدمات رسان در انجام 
اولیه ترین تکالیف خویش نیز کمیتش لنگ بزند.

وزارت کشور لازم اســت  هر چه سریعتر حکم 
شهردار این شهر را ابلاغ نکند. همچنین فرماندار 
و نماینده مجلس شــورای اسلامی  هم لازم است 
مشــکلات شــخصی را کنار بگذارند و برای حل 
مشکلات شــهر مطابق قانون نتایج پیگیری های 
خود را رســانه ای کند. وقتی این همه بی توجهی 
نسبت به دغدغه های مردم وجود دارد؛ یعنی یک 
جای کار می لنگد اما گویا کســانی از این شرایط 
نفع می برند مردم، شــورا یا دســت های پشــت 
پرده...؟یادآور می شــوم علیرضــا قربانی دو دهه 
سکان شهرداری شــهر های رباط کریم ،گلستان ، 
ماهدشــت و صالحیه را به عهده داشته و همواره 
بعنوان شــهرداری مردمی بــا عملکردی مثبت و 

کارآمد معرفی شده است.
روزنامه نگار

یادداشت

 اسرائیل؛ طفل نامشروعی
 در دامن خاورمیانه

این در حالی است که بر اساس همان مصوبه 
ناعادلانه ســازمان ملل در سال 1947، مقرر 
شــده بود حدود 45 درصد مساحت فلسطین 
در اختیــار یهودیــان قرار گیرد. بــه عبارتی 
در طــی این چنــد دهه علاوه بــر متصرفات 
ســال 1948، بیت المقدس، صحرای ســینا، 
بلندی های جــولان و کرانه باختــری نیز به 
صورت غیرقانونی توسط اسرائیل اشغال شده 
و اعراب فلسطینی، در منطقه ای کوچک به نام 
غزه ساکن شده که به دلایل اقلیمی و سیاسی 

به نوعی در محاصره مطلق، حبس شده اند.
8- مروری بر منازعه فلســطین و اســرائیل 
بــه دور از هر گونه پیش داوری و لحاظ علایق 
مذهبی، سیاســی و ... حاکی از آن اســت که 
ساکنان اصلی سرزمین فلسطین با برنامه ریزی 
و حیله گری مورد تجاوز قرار گرفته و به تدریج 
از حق و حقوق اولیه خویش محروم شده اند. 

در این میان ســکوت تاییدآمیز قدرت های 
بــزرگ و عدم تــوان کافی کشــورهای عربی 
حامی فلســطین در بیش از 7 دهه شــرایطی 
را رقم زده که زندگی قریب به ســه نســل از 
ساکنان فلسطین اشــغال، تحت تاثیر جنگ، 
خشونت، کشتار، بی عدالتی و تجاوز بی رحمانه 
قرار گرفته اســت، در این وضعیــت ناعادلانه 
بدیهی اســت که فلســطینی ها برای دفاع از 

زادگاه و میهن خود مبارزه کنند.
تجاوزگرانه  و  توســعه طلبانه  سیاســت های 
اسرائیل این گمانه را تقویت می کند که بعد از 
تصرف غزه، به مرزهای کنونی بسنده نخواهد 
کرد و چشم طمع به خاک کشورهای همسایه 
در ســوریه، لبنان، مصــر و اردن نیز خواهد 

دوخت.
 اســرائیل امروز بی پروا و عریان تر از گذشته 
و البتــه بدون هراس از قضاوت جهانیان خوی 
تجاوز گــری خویش را نشــان داده و ســخن 
ازتغییر نقشه منطقه و ایجاد خاورمیانه جدید 

مي راند. 
از این رو دفاع از عملکرد اسرائیل و یا توجیه 
کشــتار زنان و کودکان و مردم غیرنظامی غزه 
بــا هیچ مرام و مســلک و اعتقاد سیاســی و 
مذهبی و انسانی و حتی منافع ملي ما سازگار 
نیســت. لحاظ کردن نارضایتی هــای داخلی 
و انتقادهاي به حــق ازحکمرانی نامطلوب در 
کشور، در واکنش به آنچه در غزه می گذرد به 
دور از اخلاق و انصاف اســت و امروز انسانیت 
به حمایت از کــودکان و زنــان و بی گناهان 

فلسطین حکم می دهد.
 کارشناس ارشد حقوق بین الملل

ادامه از صفحه اول

 مهدی آذرپندار دبیر جشنواره فیلم کوتاه تهران
 در دومین نشست خبری این رویداد:
ما گنگ درست نکرده ایم!

نحوه انتخاب این فیلم ها به این شکل بوده که در 
لیســت کوتاه هیأت انتخاب فیلم بوده اند، دوازده 
فیلمی که انتخاب شــدند فیلم هایی هســتند که 
رأی بالایی داشــتند اما از حضور در بخش اصلی 

به علت مسائل کیفی جا ماندند. 
در بخش مسابقه هم البته تعداد زیادی فیلم اولی 
داریم. یک بخش دیگر هم داریم که چند ســالی 
اســت که در جشنواره وجود دارد و بخش کتاب و 

سینماست. 
در این بخش 1۶ اثر به جشــنواره راه پیدا کردند 
که نســبت به سال گذشته کیفیت این آثار خیلی 
خوب بوده اســت. البته تعدادی از فیلم های این 

بخش در بخش مسابقه هم هستند.
 جایــزه این بخــش را خانه کتــاب تقبل کرده و 
با همکاری مشــترک انجمن و خانه کتاب برگزار 
می شود. روز ســوم جشنواره مختص بخش کتاب 

و سینماست.
او گفــت: بخش جنبی بعدی ایران جوان نام دارد 
که 9 اثر به این بخش راه پیدا کرده اند که موضوع 

آن درباره جمیعت و فرزند آوری است. 
ایــن بخش با همکاری بنیــاد 15 خرداد برگزار 
می شــود و غرفه ای هــم در جشــنواره خواهد 
داشــت. بخش ویژه بر بال خاطرات را هم داریم 
که مروری بر برگزیدگان چهار دوره جشــنواره 

می شود. 
در 1۰ ســانس 59 فیلم بــه نمایش درمی آید و 
اســم های متنوع و جذابی در این بخش خواهید 
دید. یک بخش جنبی شــاخه زیتون با محوریت 
فلســطین و به جهت پاسداشــت مقاومت مردم 
فلسطین هم خواهیم داشت که به جهت مسایل 
اخیر ســعی کردیــم این باکس ویژه را داشــته 

باشیم.
آذرپندار درباره رونمایی از کتاب های جدید بیان 
کرد: ما در خلال جشــنواره چندین کتاب جدید 
رونمایی می کنیم، برخــی کتاب ها عرضه قطعی 
و برخی رونمایی می شــوند و مثل ســال گذشته 
یک نمایشــگاه و فروشگاه کتاب سینمای خواهیم 
داشــت. امیدواریم این توجه بــه حوزه کتاب، در 

سال های آینده خروجی داشته باشد.
او دربــاره حضــور برخی فیلم ها در جشــنواره 
سال گذشته و امسال عنوان کرد: جشنواره های 
منطقه ای جشنواره فرصت مجدد هستند. برخی 
فیلــم اولی ها به دلیــل یک رای از جشــنواره 
بازماندنــد و جشــنواره های منطقــه ای هم از 
فیلم های بیرون مانده از بخش مســابقه تشکیل 
می شــود. فیلم »کمپانی« و »بعد از نیمه شب« 
هم به دلیل اینکه برگزیده جشــنواره منطقه ای 
هســتند به طور مستقیم به جشــنواره راه پیدا 

کردند.
او درباره اینکه گفته شده بود آثاری درباره حوادث 
سال گذشته پذیرش می شوند، تصریح کرد: امسال 

فیلم هایی اینچنینی داریم و خواهید دیدید. 
من ســعی کردم به وعده هایم پایبند باشم؛ یکی 
همیــن بود، دیگری حضور اســتان ها و ســومی 
حضور فیلم های ژانر در جشــنواره بود. ســاخت 
فیلم سیاســی تابو نیست و می خواستیم روی این 

موضوع ثابت قدم باشیم.
او درباره حضور اعضای ایســفا در جشنواره عنوان 
کرد: ما به احترام اعضای ایســفا بــرای خیلی از 
آنها کارت دعوت فرســتادیم چــون در چهلمین 
دوره جشنواره هســتیم و دوست داریم این دوره 
با اجماع برگزار شــود کما اینکه پیش از این هم 
ممانعتی نداشــتیم، خودشــان تصمیــم گرفتند 

نباشند.
دبیر این رویداد توضیح داد: ما امسال سعی کردیم 
ژانر فیلم ها را هم در جدول داشته باشیم که البته 
از فیلمســازان اجازه گرفتیم. اینکــه الان بگویم 
فیلمی در کدام ژانر اســت صحیح نیســت چون 
شاید فیلمسازش علاقه ای نداشته باشد من اینجا 

ژانر فیلمش را مشخص کنم.
آذرپندار درباره حضور عطا مجابی در جشــنواره 
گفت: او امســال فیلمی با مشــارکت همســرش 
ســاخت اما در بخش مسابقه پذیرفته نشد. اینکه 
می گویید گنگ ایجاد شــده درست نیست. برخی 
بچه ها تصور می کنند، فیلم ها دیده نمی شــوند در 
حالی که من شاهد بودم هفت نفر بیش از سی روز 

مدام فیلم می دیدند.
 من اصرار دارم در هیات انتخاب اعضایی باشــند 
که اگر شــائبه ای هم پیــش بیاید آنهــا از افراد 
مستقل باشــند. یکی بار باید فیلم ها را ببینید تا 
متوجه شــوید ظرفیت ما در انتخاب، حتی برای 
فیلم های خوب هم کمتر اســت چون سالانه صد 

فیلم خوب ساخته می شود.
 برخــی از فیلم هایی که امســال حضــور دارند 
حتــی پیش تر در پیچینگ ما رد شــده بودند اما 
صاحبانشان رفته و ســاخته اند و به جشنواره راه 
پیــدا کرده اند. اینگونه نیســت که مــا به صورت 

حلقه ای و گنگی عمل کنیم. 
با قاطعیت می گویم که حتماً فیلم هایی داریم که 
بیرون مانده اند اما ممکن اســت کسی بگوید این 
فیلم از فیلم های حاضر در جشــنواره بهتر است، 
بله. من نمی توانم ســلیقه هیات انتخاب را کتمان 

کنم.
در پایان از پوســتر این جشــنواره توسط مهدی 
پیرکاری مدیرعامل موسســه  نازنیــن  آذرپندار، 
تصویر شــهر و دانیال رحیمی کاشانی طراح برند 

بوک و پوستر جشنواره رونمایی شد.

ادامه از صفحه 6

رئیس جمهور با اشاره به اینکه مهم ترین اولویت 
در دور دوم سفرهای استانی، پیگیری مصوبات 
دور نخســت ســفرها اســت، گفت با توجه به 
گزارشــاتی که ارائه شــد، بیش از 85 درصد از 
مصوبات ســفر نخســت دولت به استان فارس 
اجرایی شده و 15 درصد باقی مانده هم در دست 

اقدام است و به نتیجه خواهد رسید 
وی افزود: در حوزه صنعت و معدن، کشاورزی، 
انرژی، راه های مواصلاتی و سلامت کارهای قابل 
توجهی در استان انجام شده که قابل تقدیر است.
ادامه  بوشهر  تا  شــیراز  اصفهان  آزادراه 

خواهد داشت
رئیس جمهور گفت: از کارهــای قابل توجه در 
استان فارس پروژه آزادراه اصفهان شیراز بود که 

تا بوشهر ادامه خواهد داشت.
وی افزود: بســیاری از کارگران، مهندســان و 
پیمانکاران پروژه آزادراه اصفهان شــیراز گمان 
می کردند با بهره برداری از آزادراه، کارشــان به 
پایان رسیده، در حالی که باید کار احداث آزادراه 
تا بوشــهر را آغاز کنند. در موضوع بهره برداری 
خط دوم انتقال آب به شیراز که 4۰ درصد آب 
مورد نیاز شــیراز را تأمین کرده هم به عزیزان 

اعلام کردیم ساخت خط سوم را آغاز کنند.
نهضت به اتمام رساندن پروژه های نیمه تمام 

در دستور کار دولت
رئیس جمهور در ادامــه افزود: نهضت به اتمام 
رساندن پروژه های نیمه تمام را در همه حوزه ها 
آغاز کردیم. پروژه هایی که شاید ۲۰ سال جلوی 
چشمان مردم بود، باید حتماً به سامان می رسید، 
برخی از این پروژه ها حتی هزینه چند برابری به 

دولت تحمیل کرده است.
رئیس جمهور اضافه کرد: در بررسی های انجام 
شده از پروژه های نهضت ملی مسکن 4۰ درصد 
کار در پروژه های در دســت اجرا انجام شــده و 
تلاش می شود تا هر چه زودتر مردم ثمرات آن 

را ببینند.
وی به پروژه های نفت و گاز استان فارس اشاره 
کرد و گفت: این پروژه های نفت و گاز می تواند 

در آینده از ثروت های بزرگ کشور باشد.
وی حضور وزرا را در این سفر استانی در استان 
پهناور فارس کم نظیر خواند و گفت: وزیران به 
نمایندگی از رئیس جمهور به شهرســتان ها در 

استان پهناور فارس رفتند.

راه حل هــای اجرای پتروشــیمی های فارس در 
دست اجرا است

رئیس جمهور در پاسخ به سوالی درباره سرنوشت 
پروژه های پتروشــیمی فارس که در سال های 
گذشته موافقت با اجرای آنها صادر شده، گفت: 
نهضت اتمــام پروژه های نیمه تمــام در دولت 
سیزدهم شــکل گرفته است و با جدیت دنبال 
می شود به عنوان نمونه برخی از پروژه هایی که 
بیش از 1۰ سال بر زمین مانده و هزینه تکمیل 
۲ برابر شده، به اتمام رسید که خط آبرسانی به 

شیراز نمونه از آن است.
وی بیان کــرد: طرح های پتروشــیمی فارس 
نیازمند زمینه هایی اســت، همه این طرح ها در 
وزارت نفت در دست بررسی است و برای برخی 
راهکارهایی پیدا شده و برای برخی دیگر هنوز به 

نتیجه نرسیده ایم.
کم بودن پرداخت تســهیلات بانک های 
خصوصی در فارس به ســرعت پیگیری 

می شود
رئیس جمهور در پاسخ به ســوالی درباره رتبه 
پایین بانک های خصوصی فارس در مصارف، به 

رغم رتبه بالا در جذب اعتبارات گفت: استاندار 
فارس این مسئله را به من منتقل کرده و معاون 
اجرایی را مأمور به بررسی فوری و تعیین تکلیف 

کرده ام.
وی افزود: به ســرعت جلســاتی بــا بانک های 
خصوصی برگزار می شود و حل این مشکل برای 
ادای تکالیف بانک ها در پرداخت تسهیلات دنبال 

می شود.
رئیس جمهــور تاکید کرد: نتیجه بررســی و 

پیگیری ها به اطلاع مردم فارس خواهد رسید.
احیای واحدهای تولیدی راکد کشور وارد 

کانال ۵ هزار شد
رئیس جمهور اعلام کرد: احیا و راه اندازی مجدد 
کارخانه ها و کارگاه های تولیدی راکد در سراسر 

کشور وارد کانال پنج هزار شده است.
وی افــزود: در اســتان فارس نیز طی ۲ ســال 
گذشته ۳۰۰ کارگاه و کارخانه احیا و وارد مدار 

تولید شده است و این روند ادامه دارد.
رئیسی اظهار کرد: ساخت یک کارخانه بودجه بر 
است اما احیای یک کارخانه راکد با تأمین مالی، 
تجهیز یک قطعه یا اصلاح مدیریت انجام شدنی 

است و این در دستور کار جدی دولت قرار دارد.
رئیس جمهور گفت: تکمیل محورهای شــمال 
به جنــوب هم به صورت ریلــی و هم جاده ای 
در دســتور کار اســت و پیشــرفت های خوبی 
انجام شده اســت.وی افزود: اتصال به مرزهای 
همســایگان منافع تجاری بسیاری برای کشور 
دارد و این مهم از رشت و آستارا دنبال می شود و 

از مرز شلمچه به بصره نیز آغاز شده است.
افتتــاح پــروژه آزادراه شــیراز - اصفهان، بهره 
برداری از خط دوم انتقال آب ســد درودزن به 
شیراز، شرکت در مراسم یادروز حافظ، دیدار با 
جمعی از هنرمندان، شرکت در آئین آغاز سال 
تحصیلی جدید دانشــگاه ها، دیدار با جمعی از 
نخبگان، بازدید از کارخانه آی. تی. آی، واگذاری 
1۰ هزار واحد مســکونی نهضت ملی مسکن، 
خود مالک، بافت فرسوده و روستایی، سخنرانی 
عمومی در حرم مطهر شــاهچراغ )ع(، دیدار با 
خانواده شهدا و جانبازان حوادث تروریستی در 
شــاهچراغ، شرکت در جلسه شــورای اداری و 
دیدار با فعالان اقتصادی از جمله برنامه های سفر 

دو روزه رئیس جمهور به استان فارس بود.

رئیس جمهور با اشاره به در دور دوم سفرهای استانی خود عنوان کرد: 

بیش از ۸۵ درصد از مصوبات سفر نخست 
دولت به استان فارس اجرایی شده است

قائم مقام پتروشــیمی بوعلی ســینا وضع پروژه پارازایلین 
)PX( این شــرکت را تشــریح کــرد و از طرح اســتایرن 
مونومر به عنوان ســومین پروژه بزرگ توســعه این شرکت 
پتروپالایشی برای رسیدن به تولید پایدار با سبد محصولات 

متنوع خبر داد.
به نقل از شرکت پتروشیمی بوعلی سینا، اردلان صداقت زاده 
با تشــریح آخرین وضع پروژه های این شرکت گفت: واحد 
پارازایلین مجتمع تا پایان پاییز امســال بــه مرحله تولید 
خواهد رســید و همزمان با این محصول بــا ارزش، تولید 

ریفورمیت را نیز دنبال خواهیم کرد.
وی افزود: با رفع کامل چالش راه اندازی بلندترین برج تماماً 
ایرانی صنعت پتروشــیمی، وارد فاز راه اندازی خواهیم شد 
و تا اواخر پاییز تولید محصول پارازایلین را از ســر خواهیم 

گرفت.
قائم مقام شــرکت پتروشیمی بوعلی سینا در ادامه از پروژه 

استایرن مونومر به عنوان سومین طرح بزرگ توسعه شرکت 
پتروشیمی بوعلی سینا یاد و تصریح کرد: خوشبختانه پروژه 
اســتایرن مونومر در هیئت مدیره گروه صنایع پتروشیمی 
خلیج فارس و شــرکت ملی صنایع پتروشیمی به تصویب 
رسیده و در مراحل پایانی ابلاغ طرح هستیم و به زودی کار 
پیمان به نتیجه می رســد و فعالیــت پروژه به صورت جدی 

آغاز خواهد شد.
صداقت زاده یادآور شد: هم اکنون زمین مورد نیاز پروژه نیز 
فنس کشــی شده اســت و طبق برنامه پیش خواهیم رفت 
تا در کوتاه ترین زمــان ممکن به تولید محصولات با ارزش 

افزوده بالاتر و خلق ثروت برای سهامداران برسیم.
وی افزود: تولید پارازایلین و ریفورمیت هر دو برای مجتمع 
پر اهمیت اســت و هم اکنون نیز قیمت محصول پارازایلین 
با افزایش همراه بوده اســت که از نظر ســوددهی با تولید 

ریفورمیت خیلی تفاوت نخواهد داشت.

قائم مقام شــرکت پتروشــیمی بوعلی ســینا امکان تولید 
همزمان پارازایلین و ریفورمیت در این پتروپالایشگاه را نیز 
ممکن دانســت و گفت: با توجه به نیاز کشور و قیمت های 
جهانی محصــولات، امکان تولیــد همزمــان پارازایلین و 
ریفورمیت را داریم و متناسب  با وضع بازار، تولید را مدیریت 
خواهیم کرد و اکنون بسیاری از واحدهای بزرگ آروماتیک 
دنیا نیز به همین شــیوه ســبد محصولات خود را مدیریت 

می کنند.
صداقت زاده با اشاره به اینکه پیش بینی می شود این شرکت 
طی 9 ماهه امســال ســودی معادل ســال گذشته محقق 
سازد، تأکید کرد: حجم تولیدات پتروشیمی بوعلی سینا در 
سال های گذشــته روندی رو به رشد داشته و سال گذشته 
تا 1۲۰ درصد ظرفیت اسمی  شرکت تولید کرده ایم و بسته 
به نیاز پتروشــیمی شهید تندگویان که بوعلی سهامدار آن 

است تولیدات خود را مدیریت خواهیم کرد.

برای افزایش تولید و سودآوری

استایرن مونومر؛ سومین پروژه بزرگ توسعه ای پتروشیمی بوعلی سینا

دومین جلسه کمیته فنی و عمرانی شهرداری روز شنبه 
مورخــه ۲۲ مهرماه 14۰۲ با حضور مهندس رئیســی 
شــهردار،مهندس مؤیدی و مهنــدس فلاحتکار از اعضا 
شورای اسلامی شــهر و مســئولین واحدهای مختلف 

شهرداری برگزار شد.  
در ابتدای این جلســه شهردار هشــتگرد، ضمن تشکر 
از اهتمام اعضا شــورای شــهر و مدیران شهرداری که 
نسبت به بررسی مشکلات موجود و ارائه خدمات بهینه 
در راســتای تعالی و پیشرفت شــهر هشتگرد احساس 
مسئولیت نموده و در ساعات اولیه روز، در جلسه حاضر 

گردیده اند تشکر و قدردانی نمود.
وی حمایت رئیس و اعضای محترم شورای اسلامی شهر 
را موجــب دلگرمی کارکنان دانســت و رویکرد تعاملی 
مدیریت شــهری را موجب رفع مشکلات بزرگ عنوان 

کرد .
مهندس مؤیدی رئیس کمیسیون عمران  نیز، از حسن 
نیت و پشــتکار مدیریت و پرسنل شهرداری در راستای 
تکریــم ارباب رجوع و انجــام وظایف محولــه در ارائه 

خدمات مطلوب تشکر و قدردانی نمود.  
مؤیدی رئیس کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر با 
اشاره به شروع فضل ســرما و آغاز بارش های پاییزی بر 

تکمیل پروژه های عمرانی تاکید کرد .
وی گفت : آسفالت معابر شــهری و بویژه معابر اصلی ، 

خط کشــی معابر و اقدامات میدانی از اهمیت ویژه ای 
برخوردار است و انتظار می رود تا در هفته های آتی به 

نتیجه برسد .
مویــدی خواســتار تهیه گزارشــی از عملکرد مجموعه 
شهرداری در حوزه درآمد زایی ، تحقق بودجه و پیشرفت 
پروژه های عمومی جهت انتشار و اطلاع شهروندان شد .

وی در ادامه بر اســتمرار جلســات کمیته عمرانی برای 
رفــع نقاط نقص و برنامه ریزی برای افتتاح آنها در دهه 

فجر تاکید کرد .
مهنــدس فلاحتکار نیز با اشــاره به جلســات متعدد با 
کارشناســان و ارائه طرح هــای مختلف برای رفع نقاط 

حادثه خیز و گره های ترافیکی شــهر با اصلاح هندسی 
معابــر و احداث اولین پــل روگذر در میــدان صنعت 
خواستار برآورد پروژه و پیشنهاد برای بودجه سال آینده 

شد .
وی اجرای پروژه های بزرگ را خواســته شــهروندان و 
اعضای پارلمان شهری دانست و اظهار امیدواری کرد که 
با توجه به طرح های پیشــنهادی ، آینده ای روشن در 

زمینه عمران و آبادانی شهر رقم بخورد .
در ادامه جلسه مسئولین دوایر مختلف گزارشات مفصلی 
از عمکــرد واحد تحت امر خود به حاضرین در جلســه 

ارائه نمودند.

با حضور شهردار و برخی اعضا شورای اسلامی شهر

 جلسه کمیته فنی و عمرانی شهرداری هشتگرد برگزار شد


